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Årsmøte 

Bodø Jeger- og Fiskerforening 
Onsdag 20. mars 2024 kl. 18.00 på Folkets 

Hus 
 

Dagsorden 

 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallingen 

- Godkjenning av dagsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps  
- Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 

2. Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2023 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
5. Retningslinjer for foreningsdriften 
6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

7. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemsskap 

9. Valg av styre i henhold til § 8 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

12. Valg av revisor(er) 

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer/NJFFs innsatsmedalje 

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm 

 
Sak 2 Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2023 

Styrets årsmelding for 2023 
 
Medlemsutvikling 
Ved utgangen av 2023 hadde vi 1533 betalende medlemmer. Av disse er 315 kvinner 
og 288 er barn/ungdom under 26 år. Antall medlemmer har økt med 103 i 2023. Det 
er en betydelig og svært gledelig utvikling, og tyder på at det jobbes meget bra i våre 
utvalg og at mange setter pris på våre tilbud.  
 
  



   

 

   

 

Medlemsoversikt  

 

Styret 
Styret i Bodø Jeger- og Fiskerforening har i perioden 08.03.2023 til 20.03.2024 bestått 
av: Arild Skarvik Pettersen - styreleder, Knut Haugen - nestleder, Mads-Olav Rønning - 
økonomiansvarlig, Kine Nordgård-Hanssen – sekretær, Mikael Østensen - leder 
leirdueutvalget, Bjørn Bentseng - leder elgbaneutvalget, Kurt Arne Brannfjell - leder 
klekkeriutvalget, Tom Rasmussen - leder hytteutvalget, Magnus Fjeldså - leder 
fuglehundutvalget, Jan-Ole Østensen - leder studieutvalget, Mari Helen Schjølberg - 
leder kvinneutvalget , Mette Sofie Bertnes - leder sportsfiskeutvalget, Filip Østensen - 
leder for barne-, ungdom- og familieutvalget (BUF utvalget) Tom Arne Hansen som 
leder for utvalg for lokal forvaltning.  
 
Valgkomiteen har bestått av Ole Johan Mølstre, Frank Ness og Jonas Nordvoll.  
Revisor er Sverre Jan Skår. Vararevisor er Willy Rudborg. 

 

Saker det har vært arbeidet med i 2023: 

 

Spillemiddelsøknad Klubbhus 
I møte 8. juni 2022 fordelte Nordland fylkeskommune statlige spillemidler til anlegg for 
idrett og fysisk aktivitet. Bodø JFF fikk tilsagn på kr 1,755 mill. til klubbhus. En veldig 
hyggelig beskjed å få, men det er dessverre forhold som gjør at vi ennå ikke har tatt 
sjansen på å starte byggingen. 3. januar 2022 fikk foreningen et brev fra Bygg og miljø i 
Bodø kommune med varsel om pålegg om opprydding av avfall på leirduebanen.  Se 
mer om dette pålegget under punktet Varsel om pålegg om opprydding av avfall på 
leirduebanen. 
På grunn av usikkerheten med utfallet av pålegget om opprydding på leirduebanen og 

Kategori 2020 2021 2022 2023 Endring 

1 Hovedmedlem 693 704 762 778 +16 

2 Barn-/Ungdomsmedl.m/Jakt & 
Fiske 50 51 

 
69 

 

94 
 

+25 

3 Barn-/Ungdomsmedl.u/Jakt & 
Fiske 79 57 

 
45 

 
47 

 
+2 

4 Pensj./Uføremedlem 147 180 194 188 -6 

5. Ektefelle/samboermedlem 35 26 27 28 +1 

6 Sidemedlem 9 13 10 11 +1 

7 Æresmedlem 5 7 5 5 0 

8 Familiemedlemskap 186 236 318 382 +64 

Totalt antall medlemmer 1204 1274 1430 1533 +103 

      

Innbyggere i Bodø kommune 53257 52852 53135 53623 +488 

Deltakere på jegerprøvekurs 160 113 130 126 -4 

Mannlige deltakere 108 77 106 98 -8 

Kvinnelige deltakere 52 36 24 28 +4 

Barn/ungdommer under 19 år. 45 16 25 28 + 3 



   

 

   

 

hvilke konsekvenser det kan medføre for foreninga, så har det ikke vært noen aktivitet 
i klubbhuskomiteen for realisering av klubbhuset. Prisveksten og renteøkningen de 
siste årene kan få konsekvenser for planløsning og finansieringsplan. På den andre 
siden så er det “slakk” i byggebransjen, slik at det kan være mulig å oppnå bedre priser. 
Når saken på leirduebanen er avsluttet, kan vi gå over fra en planleggingsfase til en 
byggefase. Da er det naturlig å redusere antallet personer i klubbhuskomiteen. 
Nestleder Knut Haugen overtar som leder av komiteen. 
 

Spillemiddelsøknad Elgbanen 
Vi fikk 9 juni 2023 en hyggelig melding fra Nordland fylkeskommune og noen dager 

seinere et tilsvarende brev fra Bodø Kommune om tildeling av statlige spillemidler på 

kr 140 000,- til Bestemorenga viltmålbane. Anleggsnummer 3293. Dette er midler vi får 

på bakgrunn av at vi i 2021 søkte om spillemiddelstøtte til rehabilitering av anlegget. 

Sommeren 2022 gjennomførte vi rehabiliteringen ved hjelp av egne midler til en 

kostnad på kr. 314.000.- så vi har fått dekket nesten halvparten av våre utgifter med 

rehabiliteringen. Dette viser hvor viktig det er å følge med å benytte de mulighetene 

som ligger i spillemiddelsystemet. Vi har også søkt om MVA refusjon på dette tiltaket 

noe som vil gi oss rundt kr 70000.- i ytterligere støtte hvis søknaden blir innvilget.  

 

Varsel om pålegg om opprydding av avfall på leirduebanen 
Denne saken har dratt veldig ut i tid. Det blir veldig omfattende å beskrive hele 
saksgangen med ord, så vi velger å beskrive den med en tidslinje. Styret vil poengtere 
at Bodø JFF har holdt alle tidsfristene som er satt fra Bodø kommune (BK). At 
saksbehandlingen nærmer seg 2 år, skyldes at BK gang på gang har brutt kommunens 
forvaltningsrettslige plikter i henhold til forvaltningsloven § 11a.  Det er også brudd på 
Bodø kommunes egen målsetning om at man skal være en kommune hvor det er et 
godt samarbeid mellom kommune og lag og foreninger, og hvor frivilligheten har gode 
rammevilkår.  
 
Tidslinje: 
26.04.21 Telefonsamtale mellom saksbehandler BK og styreleder BJFF 

etter at BK har mottatt klage på forsøpling på leirduebanen. 
BJFF mottar mail med bilder fra leirduebanen. 

29.04.21 BJFF svarer at dagens leirduer ikke anses som forurensning, og ber om 
                           befaring. 
09.06.21 Befaring gjennomføres av BJFF og BK på leirduebanen. 
03.01.22 BJFF mottar varsel om pålegg om opprydding av avfall fra BK. Frist for 

                           tilbakemelding på varselet er 15.02.22. 
14.02.22 BJFF gir tilbakemelding på varselet og ber om møte. 
18.05.22 BK beklager at tilbakemelding har dratt ut i tid, og foreslår møte i uke 

                           37 (12. - 16. september). Dårlig tidspunkt, for da er det småviltjakt. 
01.06.22 Møte avtales i uke 38. 
02.06.22 BK innkaller til møte 21. September. 
21.09.22 Møte avholdes mellom BK, BJFF og NJFF. NJFF er på teams. 
03.10.22 BJFF mottar referat fra møtet med frist 10. oktober til å komme med 

                           merknader til referatet. 



   

 

   

 

10.10.22 BJFF kommer med merknader til referatet. 
01.11.22 Endelig referat fra møtet mottas.  
  BJFF mottar nytt varsel. Omfanget modereres noe, og omfatter i 
                           hovedsak plastforladninger. BJFF blir bedt om å sende inn plan for 

                           opprydding og en avfallshåndteringsplan. Frist er 31. januar 2023. 
26.01.23 BJFF sender til BK plan for opprydding av plastforladninger på 
                           leirduebanen og avfallshåndteringsplan for aktiviteter, anlegg og hytter 

                           i BJFF. 
01.02.23 BJFF mottar pålegg om opprydding av avfall på leirduebanen. Pålegget 
                           gjelder også leirduer i tillegg til plastforladninger, så fremst dette ikke 

                           medfører en urimelig forhøyet kostnad.  
  Frist for klage er 3 uker etter at pålegget er mottatt. 
21.02.23 BJFF klager på pålegget om opprydding av leirduer på leirduebanen.  

BJFF skal rydde plastforladninger i henhold til avfallshåndteringsplan. 
28.06.23 BJFF tar vannprøver av bekken som renner gjennom leirduebanen og ut 
                           i Soløyvannet. 
10.07.23 Rapport av vannprøvene mottas fra Labora. 
22.08.23 Styreleder i BJFF informerer ny saksbehandler i BK om at vi har tatt 

                           vannprøver. 
22.09.23 BJFF utarbeider rapport fra analyseresultatene utført av Labora, som 

                           viser ingen eller svært lite forurensning. 
05.10.22 BJFF sender oppdatert klage til BK med rapport om vannprøvene og nye 
                           opplysninger. 
16.10.23 Journalist i AN finner interesse for saken i journalpostlisten til BK, og 
                           lager en artikkel i AN om saken. 
17.10.23 BJFF blir kontaktet av Tommy Wisth som er leder for plan og 
                           miljøutvalget i BK. Han ser i AN at vi har en strid med BK, og ønsker et 
                           møte med oss. 
24.10.23  BJFF møter Tommy Wist (FrP) og Ingunn Skogmo (gruppeleder FrP) til 
                           befaring og møte på leirduebanen. 
  Vi får da informasjon om at en jurist i BK skal gå gjennom saken for å 
                           vurdere eventuelle saksbehandlingsfeil og lovanvendelse. Hvis BJFF får 
                           medhold i vår oppdaterte klage, så blir det “satt en strek over saken”. 

                           Hvis BJFF ikke får medhold, så går saken til klagenemnda i BK. 

                           Klagenemda har hatt møter 25. oktober 2023, 13. desember 2023 og 

                           18. januar 2024 uten at saken er satt på sakslisten. 

11.01.24 Styreleder BJFF sender mail til kommunedirektør Kjell Hugvik i BK 
                           og ber om tilbakemelding på hva som er årsaken til den lange 
                           saksbehandlingstiden eller når vi kan forvente svar på vår klage med 

                           informasjon om at manglende svar og avklaring gjør at vi som 
                           forening står i fare for å miste 1.750.000 kr i spillemidler til bygging 
                           av nytt klubbhus på Bestemorenga. 
12.01.24 Hugvik bekrefter at emailen er mottatt og oversendt Teknisk avdeling 
                           for behandling. Videre sier han at de ser på noen tidspunkter for et 
                           eventuelt møte og kommer tilbake til det. 
02.02.24 Brev fra BK om delvis oppheving av vedtak fra 1. februar 2023. Det 
                           betyr at punktet om opprydding av leirduer tas ut av vedtaket fra  



   

 

   

 

     1. februar 2023. Nytt vedtak lyder: 
Bodø kommune pålegger dere som grunneier å:  
• Gjennomføre førstegangs opprydding av plastforladninger iht 

    innsendt plan mottatt 26. januar 2023.  
• Rapportere til oss når førstegangs opprydding er gjennomført, med 
   bilder av ryddet område og dokumentasjon på at avfallet er levert til 

         godkjent mottak. Rapporteringen skal inkludere et kart som viser hvor 

    dere har fjernet plastforladninger. Dette sendes til 
    postmottak@bodo.kommune.no eller Bodø kommune, Postboks 319, 
    8001 Bodø så snart førstegangs opprydding er ferdigstilt, og senest 

    30. september 2023. 
 
    Styret i Bodø JFF er fornøyd med det nye vedtaket, og anser saken som 

  avsluttet. 
  
Ansettelse av organisasjonssekretær 

1. april 2022 ble Rolf Arne Tønseth ansatt i 20 % prosjektstilling med styreleder som 
nærmeste leder. Prosjektet var tidsbegrenset til perioden 1. april 2022 til 31. mars 
2023. Ansettelse av organisasjonssekretær har vært meget vellykket og bidratt til en 
helt nødvendig avlastning av primært arbeidsutvalget, men også enkelte øvrige 
styremedlemmer. Vi har også fått gjennomført saker som nok ellers ville blitt liggende. 
Styret vedtok i møte 20. februar 2023 å videreføre ordningen som en fast 20 % stilling, 
og Rolf Arne Tønseth takket ja til å fortsette i stillingen. Etter avtale benyttes 
hjemmekontor. De viktigste arbeidsområdene er å støtte arbeidsutvalget, styret og 
utvalgene i saksbehandling og faste gjøremål og publisering og utvikling av 
hjemmesiden. Bodø JFF er så vidt vi vet eneste lokalforening som har en fast ansatt. 
 
Saker som organisasjonssekretær har arbeidet med: 

- Varsel om opprydding på leirduebanen. Svar og klager til Bodø kommune. Møte og 

befaring med politikere på leirduebanen. 

- Avfallshåndteringsplan på alle anlegg og hytter til Bodø JFF. 

- Gjennomgang av forsikringer på anlegg og hytter, som resulterte i en betydelig 

lavere premie. 

- Fiskekort for ikke-medlemmer på vår eiendom på Steigtindvatnet. Medlemmer 

fisker gratis. Det ble solgt 24 fiskekort i 2023. Foreningen har fått tildelt midler fra 

Statskogmillionen til innkjøp av båt til Steigtindvatnet, og da vil dette tilbudet bli 

enda bedre. 

- Søknad om dispensasjon fra kommuneplanens arealdel til utvidelse av vedbod og 

platting på Tverrbrennhytta i Beiarn kommune. Innvilget. 
-     Høringssvar til Statsforvalteren i Nordland på besøksstrategi for verneområdene 

       på Saltfjellet. 
-     Innspill til Plan for idrett og friluftsliv 2024 – 2027 i Bodø kommune. 
-     Tildeling av gnr og bnr med adresser på alle hyttene. Tildeling av adresser på 
      skytebanene på Bestemorenga og klekkeriet i Breiva. 
-     Fellesbestilling av skilt med gateadresse til våre bygg og anlegg.. 



   

 

   

 

-     Søknad til Statens Vegvesen om å sette opp informasjonstavle om fiskeregler i  
      Skjerstadfjorden ved båtutsettet på Vågan. Søknad sendt 19. september. Svar 
      foreligger ikke i skrivende stund. 
-     HMS på hyttene. At det er tilstrekkelig med blant annet røykvarslere, 
      slokkemidler, gassvarslere og førstehjelpsutstyr. 

- Hjemmesiden og Facebook. Kontinuerlig. 

- Årsmøtepapirer. 
-     Søknad om oppbevaring av større volum ammunisjon på leirdue- og elgbanen 

      sendt Nordland Politidistrikt 9. august 2022. Avslag mottatt 13. februar 2023. 
      Avslaget skyldes uklarheter i grensesnittet mellom våpenforskriften 
      som forvaltes av politiet og eksplosivforskriften som forvaltes av DSB. Uklarhetene 

      ble satt på spissen ved ikrafttredelsen av den nye våpenforskriften i juni 2021.   
      7. juni 2023 gjorde Bodø JFF en henvendelse til Direktoratet for samfunnssikkerhet 

      og beredskap (DSB), hvor vi ba om at det ryddes opp i disse uklarhetene.  
      8. juni fikk vi svar fra DSB hvor de bekrefter at det er dialog med Politidirektoratet 

      (POD) for å få løst uklarhetene mellom de to forskriftene. 
      Vi har også bedt NJFF om å purre på DSB og POD. Saken følges opp videre.  
 

Etablering av jubileumsbokkomité 
Utgivelse av en jubileumsbok ble diskutert på styresamling 24. mai og det var enighet 
om at vi i første omgang gjør et vedtak på styremøte om utlysning og nedsettelse av 
jubileumsbokkomité. 
  
24. juni ble teksten under lagt ut på foreningens hjemmeside, Facebook og sendt på e-
post til alle medlemmer.  
“28. november 2026 fyller Bodø JFF 100 år. Styret ønsker å markere jubileet ved å gi ut 
en jubileumsbok. Styret har ikke ressurser til å skrive en slik bok alene og etterlyser 
medlemmer som ønsker å sitte i jubileumsbokkomiteen.  
Mandat er i første omgang å presentere for styret et forslag og kostnadsoverslag på 
hvordan dette kan løses.  
Foreninga har et rikholdig arkiv av korrespondanse, protokoller, hyttebøker og 
medlemsblad, samt noen mindre historiske oppstillinger. Pr nå ser styret for seg to 
alternativer:  

1.  At boka skrives av en lokal redaksjonskomité.  

2. At det leies inn profesjonelle krefter for å skrive boka. 

Uansett alternativ vil det være behov for gjennomgang og systematisering av lokalt 
arkiv og innhenting av bilder og historier fra Bodøs befolkning.  
  
Har du lyst til å være på dette arbeid kan du kontakte styret på bodo@njff.no innen 
1. september 2023. Her er det arbeid og muligheter for alle, men hvis du har erfaring 
fra slikt arbeid tidligere vil vi gjerne at det oppgis i e-posten.” 
 
Vi fikk dessverre ingen tilbakemeldinger fra personer som ønsket å være med i 
jubileumsbokkomiteen. 
1. september ble det sendt ut sms/mail til medlemmene om at vi også ønsker historiske 
bilder til jubileumsboka. Vi har mottatt noen få bilder. 
 

mailto:bodo@njff.no


   

 

   

 

På grunn av den manglende responsen fra medlemmene diskuterte AU i møte 20. 

november at vi skal kontakte noen aktuelle personer som kan ta på seg oppgaven å 

skrive jubileumsboka. Knut Haugen har vært i kontakt med tre personer, men i skrivende 

stund er det ikke gjort noen avtale. 

 

Samarbeidspartnere og avtaler 
Bodø JFF har en 3-års samfunnsavtale med Sparebank 1 Nord-Norge. Avtalen utløper 
30. juni 2024, og gir oss et årlig tilskudd på kr. 30.000,-  
 
Bodø JFF har forlenget samarbeidsavtale med Joh. Løvold Handel AS.  Vi får premier for 
kr. 20.000,- til bruk i våre utvalg og i tillegg får medlemmene 10 % på varer i butikken 
(med enkelte unntak). Joh. Løvold Handel AS administrerer i tillegg nøkkelutlevering til 
våre hytter og naustet ved Valnesvatnet. 
Vi er med i grasrotandelen til Norsk tipping. Våre 77 registrerte spillere har i 2023 
bidratt med kr. 36.669,- i grasrotandel fra Norsk tipping.  
 
Stor takk til alle våre samarbeidspartnere og grasrotandelsgivere! 
 
Medlemsinformasjon/ Medlemsverving 
Foreningens internettside finner du på www.bjff.no og foreningens hoved e-
postadresse er bodo@njff.no.  
Øvrige e-postadresser er: 
post@bjff.no for regninger/fakturaer  
jegerproven@bjff.no  for henvendelser om jegerprøven 
lerdue@bjff.no for henvendelser om skyting på og utleie av lerduebanen.  
ung@bjff.no for henvendelser til vårt barne-, ungdom- og familieutvalg.  
orgsekr@bjff.no for henvendelse til organisasjonssekretær. 
 
Vi er også på Facebook der adressen er «Bodø Jeger- og Fiskeforening». Vi har brukt 
hjemmesiden og Facebook aktivt til å informere om foreningens arrangementer.  

Vi oppfordrer alle medlemmer til å gå inn på Min side og gi samtykke til at vi kan 

sende aktuell informasjon. 

http://www.bjff.no/
mailto:bodo@njff.no
mailto:post@bjff.no
mailto:jegerproven@bjff.no
mailto:lerdue@bjff.no
mailto:Ung@bjff.no
mailto:orgsekr@bjff.no


   

 

   

 

Foreningens økonomi 

Bodø jeger- og fiskeforeningen har i likhet med tidligere år, også i 2023 hatt et høyt 

aktivitetsnivå. Dette kommer frem av regnskapet, og foreningens resultat for året.  
Driftsinntektene viser ved årets slutt 3,183 millioner mot budsjett på 2,9 millioner. Et 

positivt avvik på ca. 274 000,- i forhold til budsjett. Driftskostnadene viser 2,85 

millioner mot budsjett på 3,24 millioner. Et positivt avvik på 667 224,- kroner. Netto 

finansposter viser et positivt avvik på ca. 90 000,- i forhold til budsjett.  

Foreningen ender ved årets slutt med et positivt resultat på 482 362,-. 

  

Det positive resultatet forklares i hovedsak med en styrket inntektssiden, og en 

nøktern utgiftsside. Utbygging på Tverrbrennhytta har ikke blitt ferdigstilt i 2023, og 

dette forklarer delvis avviket på utgiftssiden. Udisponerte midler tilknyttet 

Tverrbrennhytta er foreslått i budsjett overført til 2024.  

Økte renteinntekter skyldes bedre rentevilkår for plassering av midler.



   

 

   

 

Æresmedlemmer 

Foreningen har nå 5 æresmedlemmer. Dette er Kjell Lekang, Torstein Olsen, Sverre 

Jan Skår, Arnold Stormo og Jan Ole Østensen.  

 
NJFF’s innsatsmedalje 
Foreningen har nå 3 medlemmer som har fått tildelt denne hedersbevisningen. Dette 
er Arnt Knutsen i 2022, Per Ivar Olsen i 2018 og Per Ove Jakobsen i 2017. 
 

 

Styret vil med dette takke alle tillitsvalgte og øvrige medlemmer for den innsatsen 

som de har lagt ned i 2023, og vi håper på stor aktivitet også i 2024. Spesielt takk til 

de tillitsvalgte som slutter etter mange år i sine verv!  
 
Det henvises for øvrig til årsmeldingene fra de enkelte utvalg. 

 
Bodø 13. mars 2024 
Styret i Bodø Jeger- og Fiskerforening 
 
 

Utvalgenes årsberetninger 2023: 
 
Elgbaneutvalget 2023 
Elgbaneutvalget har i 2023 bestått av 26 meget kompetente og dyktige medlemmer. 
Det er utvalgets medlemmer som gjør at vi er en foretrukket arena for skyting og 
sosialt samvær med mange gode skrøner og jakthistorier. 
 
Utvalget startet året med åpen bane og jaktfelttrening hvor vi hadde åpent annenhver 
lørdag, vi arrangerte også tre jaktfeltstevner i Saltenkarusellen som er et samarbeid 
med F&S Jff. 
Elgbanen ble åpnet 8. mai 2023 og det ble også i år åpent hele sommeren, dette ble 
godt mottatt av foreningens medlemmer.  
Banen var åpen 38 skytekvelder for trening og storviltprøve frem til elgjakta. Fra 
oktober til i desember kjørte vi med åpen bane annen hver lørdag som et tilbud til våre 
medlemmer og skyte interesserte.  
 
Utvalget er også involvert i utdanning av nye jegere og stiller med instruktører på 
skytedagen under jegerprøvekurset. Dette er god inspirasjon til instruktørene og et 
utmerket utstillingsvindu for rekruttering av nye jegere/skyttere. 
 
Økonomisk ser det ut som at utvalget går meget bra. Vi hadde i 2023 757 stk 
medlemmer som kjøpte kveldskort og 127 stk som hadde sesongkort, 217 stk 
kveldskort ikke medlem og totalt 496 storviltprøver. I tillegg ble det solgt en god del 
ammunisjon. 
Vi har fått skiftet taket på elgbanehuset og det meste er ferdigstilt, det gjenstår kun 
noe finpuss som blir tatt til våren. Dette har vi fått til ved hjelp av Yrkesskolen og deres 
elever i VG II tømrerlinja. Fjerning av det gamle torvtaket besørget utvalget selv. 



   

 

   

 

 
Elgbaneutvalget har etter godkjenning fra Nordland Politidistrikt fått godkjennelse for 
bruk av banen etter mørkets frembrudd med flombelysning. Belysningen er montert 
og vi har tilnærmet lik kontroll over sikkerhetsområdet som i dagslys. Med dette 
tilbudet er det muligheter for økt aktivitet på banen og ikke minst få utnyttet kveldene 
i september fullt ut med hensyn til storviltprøven. 
 
Stevneaktivitet i 2024 vil være jaktfeltkarusell og BJFF mesterskap løpende elg. Det 
planlegges med åpen riflebane annen hver lørdag fra begynnelsen av februar til 
ordinær åpning av banen i mai, under disse lørdagene vil det bli lagt vekt på 
jaktfelttrening. Det neste prosjektet vi ser for oss er innvendig maling av lokalet og 
noen småreparasjoner av skytebåsene. 
 
Bjørn Bentseng 
Leder elgbaneutvalget 
 
Sportfiskerutvalget 2023 
Utvalget har bestått av følgende personer: 

Leder Mette Sofie Bertnes 

Nestleder Espen Aar 

Medlem Tor-Helge Pedersen – ansvar for oppfølging av båt Fjære 

Medlem Bjørnar Nilsen 

Medlem Asbjørn Nesje – meldt ut 2022, bistår når mulig ved prosjekt sjøørretbekker , 

Valnesvannet og ellers. 

Medlem Frank Karlsen – meldt ut 2022, bistår når mulig ved prosjekt sjøørretbekker, 

fluekastekurs og ellers 

 

2023 

Vi har gjennomført utvalgsmøter etter plan 1 gang pr. måned med unntak av et par 

høstmåneder på Kontoret-Bestemorenga. 

Leder har deltatt på de fleste av styremøtene i BJFF. 

 

Vi har gjennomført diverse aktiviteter, noen med stor deltagelse mens andre  måtte 

avlyses pga. ingen påmeldte og dårlige forhold/vær. 

Følgende aktiviteter sto på aktivitetsplanen 2023: 

 

• 1 familiedager på Soløyvannet med isfiske. Avlyst på grunn av dårlig vær 

• Fluekastekurs – Ikke gjennomført 

• Laksepub utgått på grunn av manglende mulighet for samarbeid med Bodø 

Kommune og Statsforvalter som begge var nytilsatt i jobben. 

 

Båter 

Utleiebåt på henger med motor er ikke lenger en del av tilbudet til Sportsfiskeutvalget. 

Nøkkel til utleie av robåten vi har i Valnesvannet skal nå koordineres via Løvold.  

Båt knyttet til NJFF Mine båter er omplassert fra Vatnvatnet til Fjære på Kjerringøy. 

Fjære 

Avtale om samarbeid med grunneierne v/ Skille inngått høst 2023. 

 



   

 

   

 

Prosjekt Gytebekker for Ørret 

Samarbeide med Bodø kommune og delvis Statsforvalter med befaring/sjekking av 

gytebekker for sjøørreten i kommunen har pågått også i 2023. Espen har gjort en 

særdeles god jobb med gytebekkene.  Hopenvassdraget jobbes det fortsatt med og 

Maritelva står for tur. 

 

Fiskebu Bestemorenga 

Ryddet og stelt. 

Båt på henger plassert ved Fiskebua. 

Julebord 

Leder arrangerte sosial samling i slutten av november – Julemiddag. 

Økonomi 

I henhold til budsjett. 

Lederen ønsker å takke alle i utvalget for engasjement og frivillig jobbing 

Aktivitetsplan 2024 

* Hopenvassdraget 

*Familiedag / Isfiske Soløyvannet 

* Ørretbekker videreføres 

* Maritelven, Fjære, Bodøelven 

* Fluebindingskurs 

Mette Sofie Bertnes 

Leder Sportsfiskeutvalget 

                                                                                                                                    

Hytteutvalget 2023 

Generelt 

BJFF`s hytter har som i tidligere år vært utleid i via Inatur sine nettsider inatur.no 

Nøkkeldepot har vært butikken Løvold på kaia. Lille hytta på Kvarv leies ut av 
hytteoppsynet på Kvarv. 

Hyttene har et jevnt høyt belegg. Vi gjorde en pris justering for 2023 da priser på ved 
og gass har økt en god del. Vi har hatt nøkkeldepot hos vår sponsor Løvold på kaia. Vi 
takker også i år for et utmerket samarbeid. 

Fordelte utleie døgn 2014 2015 2016  2017  2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Faulvassbu               49dg.    41     50       56 44     49      69      54  50     53 
Heggvassbu             48dg.    48     56       54  74     50      71    78  73     69 

Langnesbu               87dg.    84    112      99 110   45      51    39  59     34 

Tverbrennhytta      80dg.    91   124     137 123   23    106   103     62     71 



   

 

   

 

Naust Valnesvatn                                              9     14 

 

Heggvassbu hadde et belegg på 43% i forhold til tilgjengelige døgn og Tverrbrennhytta 
nesten 27%. 

Tom Rasmussen 

Leder hytteutvalget 

 
Langnesbu 
Har byttet ytterdør og lagt på ny benkeplate på kjøkkenbenk. 
 
Har også kjørt inn ved, og når vi kom fram til hytta og låste opp naustet var jolla som 
hører til hytta borte. Det viste seg at vedkommende som leide hytta sist ikke hadde 
fortøyd båten forsvarlig, og den hadde vært på rek i noen dager. Prøvde å se etter jolla 
når vi kjørte to turer med ved. Kunne ikke se den i den prosessen. 
Dro innover igjen den påfølgende helga, og fant da jolla i god behold på tur inn til hytta. 
 
Har slipet ned platten og beiset den med 2 strøk. 
I vår ble det gjort rundvask. 
 
Ellers er det generelt tilsyn og fix som er gjort. 
 
Ole Gunnar Ellingsen 
 
Faulvassbu 

I år hadde vi planlagt en del arbeid på Faulvassbu.Vi skulle skifte ut en pipe, få opp en 
ny båt og skifte ytterdører. Sånn ble det ikke. Vi har anskaffet ny båt, men den blir kjørt 
opp i vinter.  Vi har anskaffet ny pipe, som blir kjørt opp i vinter. Vi fikk bestilt nye dører, 
men firmaet ble slått konkurs. Vi prøver igjen i vinter. 

Årets dugnad (16-18 juni) ble også litt amputert. Pga. sykdom og litt uheldige 
omstendigheter var jeg alene på Faulvassbu denne helgen. 

Jeg har merket stien. Hytten ble vasket ned. Ryddet litt skog. Malt vinduer. Monterte 
litt ny belysning. 

Jeg har også kjørt opp ved og utstyr. Som vanlig har Arild Karlsen ordnet med gass. 
Sommersesongen var jo fantastisk, og jeg regner med hytta har vært mye i bruk. 

Vi har vært Hans Martin Pettersen. Annar Johansen. Knut Rudi og Richard Rudi. 

Takk for i år. 

Richard Rudi. 

 

Heggvassbu 

Service på båt og motor ble foretatt midt i mai og båten ble satt på henger og trillet til 
vannkanten sist i mai. Vannet var så nedtappet at det ikke gikk an å legge den på 



   

 

   

 

fortøyningen. Den ble lagt i fortøyningen sist i juni. Det som har vært gjort på hytta i år 
er stort sett vedlikehold. Taket ble reingjort for mose da det var mye grodd, en vegg er 
beiset og stamp på utedoen tømt og nedgravd. Videre ble båt på Bogvannet reparert 
for sår etter kollisjon med steiner. Ellers har det vært tilbringing av ved og gass. Det 
som jeg har sett skrevet i hytteboka og den kontakt jeg har hatt med folk som har vært 
på hytta, så har de væt godt fornøyde med oppholdet. 
 

Med hilsen  
Adolf Bakke 

 

Tverrbrennhytta 
Hytteoppsynet for Tverrbrennhytta er:  

Tor Arne Mortensen, leder  

Kurt Arne Brannfjell, medlem 

I tillegg har Klekkeriutvalget bistått med dugnadsarbeider.  

Det har vært utført 8 dugnadshelger i 2023. Hytteoppsynet og Klekkeriutvalget har 

fastsatt 5-6 dugnads helger som skal brukes for å ferdigstille hytta i 2024.  

 

BJFF har sendt søknad om utbygging av hytta 10.01.2023, dette er godkjent av Beiarn 

kommune. Tegninger og dokumenter for søknad utbygging er produsert før jul 2022. 

Budsjett 2024 for Tverrbrennhytta sendt inn til BJFF.  

 

Vi har søkt om å få generell tillatelse for å transportere ved/materiell til hytta i fem år, 

har fått svar og godkjenning for fire år! Vi har avtale om transport materiell/ved til 

hytta med Daniel Bakke som bor i Vesterli.  

 

Vi har kjørt inn 70 sekker ved fra Skjerstad 2023. Det er kjørt inn materiell som skal 

benyttes i forbindelse med utvidelsen av uteboden. Det ble kjøpt inn nye tallerkener, 

bestikk, glass, kasseroller. Nytt skilt til hytta, Per Ivar har laget dette.  

3 nye ytterdører blir montert 2024. Ny gassovn blir innkjøpt 2024.  

 

Det er gravd, boret armeringsjern og støpte 6 søyler. Den store steinen ble flyttet slik 

at det er klart til utbygg. Utbygget ny bod er 90% ferdig, ferdigstilles 2024. 

 

Mvh 

Kurt Arne Brannfjell 

 
 

Kvinneutvalget 2023 

I 2023 ble det dessverre lite aktivitet, men vi håper å få til mer i 2024 da vi har fått 
tilbake Marit Sand Knutsen som utvalgsmedlem. Utvalgsleder Mari er nå i 
mammapermisjon, så hun blir mindre tilgjengelig i 2024. Aktiviteter vi håper å få til 
i 2024 er skytekurs, pussekurs og introjakt. 



   

 

   

 

 

Mari Schjølberg 

Leder kvinneutvalget 
 
Lokal Forvaltning 2023 
Utvalget består av Tom A. Hanssen. 
  
Representerer Bodø JFF som leder av Bodø Friluftsforum. 
Saker som har vært behandlet i 2023: 
- Høring av søknad om ny 132 kV ledning Saltstraumen – Sundsfjord 
-  Ferdselsåreplan Bodø kommune 
-  Plan for idrett og friluftsliv Bodø kommune 
-  Handlingsplan for naturmangfold Bodø kommune - pågående 
 
Tom A. Hanssen  
Leder lokal forvaltning 

 
Klekkeriutvalget 2023 

Klekkeriutvalget har i 2023 gjennomført 12 utvalgsmøter der det ble utført rengjøring 
av kar, flytting av fisk og planlegging drift. 
Klekkeriutvalgets medlemmer har utført daglige røktinger og i tillegg oppfølging av 
oppgaver på klekkeriet.  
Alle lys ble byttet til LED lys sommeren 2023. 
 
Utvalgsmedlemmene har i 2023 utført ca.1300 dugnadstimer på Klekkeriet i Breiva. 
Klekkeriutvalget har hatt 6 dugnadsturer til Tverrbrennhytta.  
Utbygging av bod og renovering ble startet 2023, planlagt ferdigstillelse i 2024..  
 
Prosessbeskrivelse for Klekkeriet revideres hvert år. 
Fiskehelsetjenesten har hatt 4 kontroller 2023 og uformelle besøk. 
Klekkeriet i Breiva har alle myndighetsgodkjenninger i 2023. 
Utvalget takker Labora for som vanlig fantastisk oppfølging for å få så godt som mulig 
resultat ved klekkeriet med tanke på fiskevelferd og oppdrett av ørret. 
 
Klekkeriutvalget har langsiktig avtale om stamfiske i Soløyvannet, Vågøyvannet og 

Straumøya. Avtalen med Soløyvatnet Fiskerlag ble fornyet med nye 5 år januar 2021. 

Utvalget har avtaler om fiskeleveranser med SKS Produksjon AS og Siso Energi AS om 
leveranse av fisk.  
Dette gir oss en langsiktig avtale som sikrer faste inntekter ved fiskesalg. 
 
Strømming av stamfisk til stryking 2023 ga et resultat på ca. 20000 rognkorn som er et 
godt resultat. 
 
Per Ivar Olsen fikk oppmerksomhet for 30-års innsats for Klekkeriutvalget!  
 
Følgende har vært medlemmer i Klekkeriutvalget i 2023:  



   

 

   

 

 
Kjell Lekang, Sverre Skår, Torstein Olsen, Per-Ivar Olsen, Per Ove Jakobsen, Jostein 
Elvedal nestleder, Tor Arne Mortensen, Jan Ivar Olsen, Kurt Arne Brannfjell, Per Arne 
Berg, Arnt Knudsen og Johnny Hunstad.  
 
Kurt Arne Brannfjell 
Leder Klekkeriutvalget 

 
Studieutvalget 2023 
2023 har vært et bra år for studieutvalget. Vi har gjennomført 7 jegerprøvekurs. Totalt 

har vi fått 126 nye jegere.  

28 ungdommer under 18 år og 28 kvinner som har deltatt. 

Det var noen kurs som det ikke ble nok påmeldinger og måtte avlyses. Det ble også 

gjennomført fluekastekurs i år, Vi må få noen nye instruktører både for fluekasting og 

jegerprøven i det nye året som kommer. 

Må takke de instruktørene som har hvert med å få kursene gjennomført i 2023 og 

ønsker at de fortsetter i 2024. 

Jan Ole Østensen                                                                                          

Leder studieutvalget 

 
Barne-, ungdoms- og familieutvalg (BUF) 2023 

Utvalget har i 2023 bestått av leder Filip Østensen. 

 

2023 har vært et år med mindre aktivitet enn ønsket, men 10. juni 2023 fikk vi 
gjennomført Fiskesommer på Svartneset med mange forøyde deltagere. Dette ble 
gjennomført med god hjelp da slike ting er vanskelig for meg å gjøre alene. I mai 2023 
deltok leder for BUF i en reklamefilm for NJFF for Mine båter som var en to dages 
innspilling. Håper det blir flere i BUF utvalget da det er vanskelig for meg og utføre de 
aktivitetene som er ønsket alene. Fiskesommer var kun gjennomførbart med den gode 
hjelpen som jeg fikk. 
  
Filip Østensen 
Leder BUF utvalget 
Fuglehundutvalget 2023 
Fuglehundutvalget i BJFF har i 2023 hatt mange arrangementer og stor aktivitet rettet 

mot foreningens medlemmer.  

Utvalget har i 2023 bestått av følgende medlemmer: 

Leder Magnus Fjeldså. 

Nestleder Harald Schjølberg. 

Rolf Arne Tønseth. 

Gro Johanne Benum. 

Jan Gunnar Jenssen. 



   

 

   

 

Finn Volla Karlsen. 

Bjørn Helge Karsteinsen. 

Svein Helge Johansen. 

Lasse Rendal. 

Tony Røsshagen. 

Johannes Holmvaag. 

Isabell Lillegård. 

Maria Linn Olsson på slutten av året. 

 

Aktiviteter: 
Arrangert vinter og høstprøve. 

Arrangert hundeutstilling. 

Lydighetstreninger hver tirsdag. 

Aversjon rein og sau gjennomført. 

Treningssamling vinter og høst. 

Klubbmesterskap arrangert. Salten derby avlyst. 

Godt samarbeid med Statskog, Nasjonalparkstyret, reinbeitedistrikter, Pavall familien og Åge 

Lekanger. 

 

Velfungerende utvalg med god alders og kjønnsfordeling. 

Store utfordringer med å skaffe nok dommere til fuglehundprøver. 

Store utfordringer med å få utdannet nye instruktører grunnet dårlig tilbud fra Regionslaget. 

Stor slitasje og bortfall av instruktører. 

Magnus Fjeldså 

Leder fuglehundutvalget 

 
Leirdueutvalget 2023 
Leirdueutvalgt har i år bestått av følgende: 

Mikael Østensen (Leder), Geir Emanuelsen (Nestleder), Bernt Toldnes , Rikke Brække 
Karlsen, Frank Ness, Jan Ole Østensen, Bjørn Bentseng, Erling Jensen, Nicolas Breivik, Leif 
Aleksander Ramvoll, Filip Østensen, Terje Øverdal, Torbjørn Ruback, Hanne Renate 
Solbakk, Mona Grimstad, Linn Edvartsen, Tanya Ottesen, Trine Karin Johansen, Bjørn 
Nilsen, Viggo Johansen, Morten Kvalvik, Ole Christian Lorentsen, Lars Lundkvist, Thom 
Fiva, Jonas Kristoffer Nordvoll, Jørn Telnes, Sindre Nordstrand. Reserver: Leif Storheil og 
Geir Balseth. 

Vi har avholdt 4 stevner i år. Langt unna det som var satt opp av stevner i utgangspunktet. 
Mange avlysninger ble det, dette pga for liten interesse blant skyttere. 

Det er igangsatt opprydding av plast-forladninger på banene, vi ser oss fornøyd med 
oppryddinga av bane 3. Vi har noen sekker igjen på bane 2, så er den også ryddet etter 
beste evne. Vi skal se over bane 1 også i 2024.  

Når det gjelder skyting på banene så har det vært mange nye folk som har kommet innom, 
Det mest gledelige er at det har vært en del ungdommer som er innom og skytter hos oss. 

Rekrutering av nye folk til vaktene har det vært liten respons på.  



   

 

   

 

På høsten i 2023 ble det avholdt nasjonalt dommerkurs på BJFF Leirduebanen. Det var 10 
stk fra Nordland som var med og 3 av disse var fra BJFF. Alle besto kurs og eksamen. 

Det ble for året solgt ca 5000 serier i 2023. 

Vi solgte ca 388 sekker hundefor i 2023. 

Vi hadde 13 stk utleie av banen til bedrifter og private + utleie til Jegerprøve. 

Vi avsluttet året med Julebord for vaktlagene på leirduebanen, med god mat og veldig god 
stemning. 

Takker alle for året som er gått og ser fram til en ny sesong.   

Geir Emanuelsen 

Nestleder Leirdueutvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 3 Revidert regnskap fra siste kalenderår 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

  



   

 

   

 

REVISJONSBERETNING FOR 2023 

 

Til årsmøte i Bodø Jeger- og Fiskerforening 

 

Jeg har gjennomført revisjon av regnskapet for Bodø Jeger- og Fiskerforening for 

regnskapsåret 2023, som er oppgjort med et overskudd på kr.482.362,- og samlede 

eierdeler på kr. 10.262.483.- Årsregnskapet består av resultatregnskap og balanse, 

samt at jeg har hatt elektronisk tilgang til regnskapet. Har gjennomført de 

revisjonshandlinger som jeg har ansett nødvendig for å bekrefte at regnskapet ikke 

inneholder vesenlige feil eller mangler. Har lagt til grunn de revisjonsstandar som 

benyttes av frivillige og ideelle organisasjoner. Har kontaktet kasserer ang. de 

skjønnsmessige vurderinger som er gjort av styret. Bankkontoene er avstemt mot 

utskrift fra banken og det er ikke påvist avvik. Varebeholdning og kassebeholdning er 

ikke kontrollert av revisor. All utbetaling av lønn, honorar og kjøring er gjennomført av 

regnskapsfirma iht. gjeldene skatte- og avgiftsregler for frivillige og ideelle 

organisasjoner. Årsoppgjøret er etter min mening gjort opp i samsvar med god 

regnskapsskikk og gir et forsvarlig uttrykk for foreningens økonomiske stilling og 

resultat av virksomheten i regnskapsåret, og at regnskapet kan fastsettes som 

årsregnskap for 2023.  

Bodø, 9. mars 2024.  

Willy Rudborg  

Valgt revisor 
 
 

Sak 4 Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Det er ikke mottatt noen forslag fra medlemmer innen fristen 6. mars 2024. 

 

Sak 5 Retningslinjer for foreningsdriften 

Ikke relevant. 

 

Sak 6 Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

Styret har ingen saker de ønsker å fremme for årsmøtet i år. 

 

Sak 7 Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Styret foreslår å arbeide med følgende oppgaver i 2024: 

- Starte med bygging av klubbhus 

− Avslutte leirduebanesaken 

− Starte planlegging av BJFF-jubileum i 2026 

− Starte arbeid med jubileumsbok til 2026 

- Prøve å rekruttere flere ungdommer. Aktuelle tiltak kan være  

o å redusere eksisterende priser på skyting 



   

 

   

 

o utvikle tilbud til de yngste målgruppene som en del av familiesatsingen 

o se på muligheten for aktiviteter som ungdom kan ha interesse av å delta 

på 

 

BUDSJETT 2024 samlet + per utvalg 

Bodø JFF 

                    

 Budsjett 
2024   AU   BUF   Elgbane 

     
 
Hytte  

     
Hund  

Sports- 
fiske   Studie  

       
 Klekkeri  Leirdue   

Salgsinntekt 1 687 000    236 000  10 000 351 000          6000 55 000  
    
 12 000  217 000   800 000  

Annen 
driftsinntekt 

 
1 393 200    241 700           353 000 120 000 191 000   8 500  354 000  

   125 000 

Sum 
driftsinntekt 3 080 200    477 700  10 000 704 000 

 
120 000 197 000  63 500  366 000 217 000    925 000  

                       

Varekostnad 
                    
886 000                                -310 000          6 500     1 000  

    
 10 000    13 500    545 000  

Lønnskostnad 
                    
370 500      190 000                                                     21 000     4 000  

 
120 000   10 500      25 000  

Annen 
driftskostnad 1 878 740     757 500  20 000 

   
165 750  187 140 200 700  92 300  160 000 114 600     180 750 

Sum 
driftskostnad 3 135 240     947 500   20 000 475 750  187 140 228 200  97 300  290 000 138 600  

     
  750 750  

                      

Driftsresultat -  55 040  
  
- 469 800 -10 000 228 250  - 67 140 - 31 200 -33 800  76 000    78 400  

     
  174 250  

                      
Annen 
finansinntekt 

                    
60 000       60 000                                                                                                                                                                                                                                        

Annen 
finanskostnad 

                     
1 000         1 000                                                                                                                                                                                                                                      

Netto 
finansposter 

                 
59 000       59 000                                                                                                                                                                                                                                         

                      

Årsresultat 
                   
3 960   -  410 800  -10 000 

     
228 250  -67 140  -31 200 -33 800 76 000  

  
 78 400    174 250 

 

 
Sak 8 Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for 
hovedmedlemskap 
Styret i Bodø JFF anbefaler at vi vedtar høy kontingentsats for Bodø JFF for 2025.  
Foreningens andel av medlemskontingenten utgjorde i 2023 kr 208.965. 

 

Sak 9 Valg av styre i henhold til § 8  

Valgkomiteens innstilling: 

 
Arbeidsutvalget (AU) 
Arild Skarvik Pettersen    Leder – ikke på valg 

Knut Haugen     Nestleder -velges for 1 år 
Mads-Olav Rønning    Økonomiansvarlig – velges for 1 år 
Kine Nordgård-Hanssen   Sekretær- velges for 1 år 



   

 

   

 

Lerdueutvalget  
Geir Emanuelsen    Leder – velges for 1 år 
Mikael Østensen    Nestleder – velges for 1 år 
 
Elgbaneutvalget 
Bjørn Bentseng     Leder - ikke på valg 

Geir Balseth     Nestleder-velges for 1 år (gjenvalg) 
 
Fuglehundutvalget  
Åge Lekanger     Leder- velges for 1 år 
Linn Olson     Nestleder – velges for 1 år 
 
Hytteutvalget 
Tom Rasmussen    Leder -Ikke på valg 

Jan Ole Østensen    Nestleder -velges for 1 år 
 
Klekkeriutvalget 
Kurt Arne Brannfjell    Leder – ikke på valg 

Per Arne Berg     Nestleder – velges for 1 år 
 
Sportsfiskeutvalget  
Tor-Helge Pedersen    Leder – velges for 1 år 
Bjørnar Nilsen og Mette Sofie Bertnes   Nestleder – velges for 1 år 
 
Barne -ungdom og familieutvalget (Buf utvalget) 
Philip Østensen    Leder -velges for 1 år 
Ingen kandidat funnet    Nestleder 
Ingen kandidat funnet    Ungdomsleder 
Ingen kandidat funnet    Vara ungdomsleder 
 
Kvinneutvalget 
Marit Sand Knutsen    Leder – velges for 1 år  
Rikke Brekka Karlsen    Nestleder – velges for 1 år 
 
Studieleder 
Jan Ole Østensen     Leder – ikke på valg 
 
Lokal forvaltning 
Tom Arne Hanssen    Leder – velges for 1 år 
 

 

Sak 10 Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

Det er 11 utvalg i Bodø JFF: barne-, ungdom- og familieutvalg, elgbaneutvalg, 

fuglehundutvalg, hytteutvalg, klekkeriutvalg, kvinneutvalg, leirdueutvalg, lokal 

forvaltning, sportsfiskeutvalg, studieleder og ungdomsleder. For hvert utvalg skal det 

velges en leder.  

For barne-, ungdom- og familieutvalget, elgbaneutvalget, fuglehundutvalget, 

hytteutvalget, klekkeriutvalget, kvinneutvalget, leirdueutvalget, lokal forvaltning og 

sportsfiskeutvalget skal det velges en nestleder. 



   

 

   

 

Valgene skjer under sak 9 i henhold til § 8. 

 

Sak 11 Valg av valgkomite på tre medlemmer 

Styrets innstilling: 

 

Åge Jørgensen    Leder - velges for 2 år  

Mette Sofie Bertnes   Medlem - velges for 2 år 

Arild Sandvik    Medlem - velges for 1 år          

 

Sak 12 Valg av revisor(er) 
Valgkomiteens innstilling: 
 
Willy Rudborg      Revisor  - velges for 1 år 
Ingen kandidat funnet    Vara revisor 

 

Sak 13 Eventuell utnevning av æresmedlemmer/NJFFs innsatsmedalje 

Eventuell utnevning vil skje på årsmøtet. 

 

Sak 14 Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs 

vedtektsnorm 

Styret fremmer ingen forslag til vedtektsendringer.



   

 

   

 

 


